



PROTOKOLL

2012-05-08

Adelöv Framtidsgrupp

Tid	19.00	
Plats	Adelövs skola	
Närvarande	Kenneth Malm Ingemar Karlsson Gunvor Vilhelmsson Kjell Persson Lotte Moegren Uno Ljungberg Anna Winblad Wiktrosson Annika Hansson	kenneth.malm@infocare.se ingemarslantbruksredovisning@hotmail.com borjevilhelmsson@yahoo.se kjells.salj.service@telia.com liselotte.moegreen@gmail.com uno.ljungberg@telia.com annawinbladh@hotmail.com annika.hansson@ideart.se
Adjungerad	Åse Theorell, projektledare	ase@rokstenen.se
Förhinder	Stig Pettersson Eva Engström Helena Karlsson Lisbet Klint Kristina Karlsson Gunilla Jansson Stefan Gustafsson	ampetersson@yahoo.se eva.engstrom@lrf.se helena_torrap@hotmail.com lisbetklint@hotmail.com gladlattan@gmail.com gunilla.jansson44@gmail.com ballarp.gustafson@telia.com

Protokoll

- § 1 Alla hälsades välkomna och Åse mötet öppnades
- § 2 Åse valdes till sekreterare
- § 3 Vid mötet utsågs ingen justeringsman
- § 4 Genomgång av föregående protokoll:

Protokollet från årsmötet var inte färdigt gås igenom vid nästa möte liksom föregående protokoll från tidigare möte.

§ 5 Syftet med dagens möte var att presentera handlingsplanen, hälsa nya ledamöter välkomna och gå igenom checklistan och förväntningar inför kommande möte i de olika områdena.

Följande dokument gicks igenom: Handlingsplanen, Checklista områdesrepresentanter och lista över områden och representanterna.

Frågor som kom upp inför mötet som områdesrepresentanterna ska kalla till.

- Ska framtidsgruppen stå för ev. fika kostnader? Beslut togs att det i kallelsen skrivs att "medtag egen fikakorg". Inför kommande år kanske en del av medlemsavgiften kan gå till att vi även står för fika vid detta tillfälle men frågan får tas upp igen.
- Om lokal behöver användas står Framtidsgruppen för kostnaden för att hyra Adelövs skola.
- Vilka hushåll hör till vilket område? När ni kör ut kallelsen till mötet så kommer ni säkert upptäcka att vissa hushåll mer naturligt hör till ett annat område. Tag kontakt med den områdesrepresentanten och stäm av så att vi inte missar någon.

§ 6 6a) Vakanta platser till de olika områdena. Vi har inte lyckats fylla alla vakanta platser. Dessa kvarstår.

Kappetorp-Rudu-Stötarp-Åsen-Nötekulla-Ingelsbo

Kjell Persson är klar. Göran Jonsson och Simon Wilhelmson kom upp på förslag. Kjell kollar med båda så snart som möjligt.

Torrarp-Vallsjö-Boeryd-Näs-Nostorp-Vallstorp

Ingemar Karlsson är klar. Jesse och Jonny Tryggvesson kom upp på förslag. Ingemar kollar med båda så snart som möjligt.

Gallemålen-Falla-Äpplehult-Hemrike

Lisbett Klint är klar. Inget nytt förslag lämnades. Åses förslag var att om ni inte hittar någon kanske detta område kan kallas tillsammans med Mickelstorp-Kvarnarp-Äskebäck. Kenneth, Uno och Lisbett går vidare med detta.

6b) Extra årsmöte och grand final på projektet

Som förslag på datum för det extra årsmöte som måste till för att besluta om stadgar med mer föreslogs 29 juni (alternativt 28 juni). Förslag att mötet hålls i Brummesmålen.

Mötet kommer vara förhållandevis kort och då föreslås också att vi bjuder in någon föredragshållare/underhållare. Vi har fortfarande pengar i projektbudgeten som kan bekosta detta. Åse fick i uppdrag att kolla upp hur mycket det är kvar samt undersöka vilka som ligger inom den budgeten. De förslag som kom upp var:

- Bosse Bildoktorn
- Mikael Andersson (benlös, armlös med inte hopplös)
- Tommy Svensson (mat, har tidigare varit i Adelöv)
- Axel Algmark, Tranåsdeltagare i Melodifestivalen
- Hub Caps, Rockabilly band från Vadstena
- Baktaktsorkestern, från Mjölby

Till mötet den 5 juni tar Åse fram ett förslag, kan även behöva stämmas av via mail innan dess.

6c) Uppföljning bredband ang. artikel i Tranås Tidning

Ingemar tog upp frågan om bredband igen med anledning av den artikel som stått i Tranås Tidningen. I artikeln hade det lyfts fram att det var ett för dåligt intresse. Frågan kommer att tas upp i KSAU och KS under maj, troligtvis med förslag på att en projektledare tillsätts som får i uppdrag att noggrannare undersöka vilket intresse som finns. Ett argument på dålig svars frekvens är att förfrågan inte gått ut till samtliga hushåll utan till enbart fastighetsägarna. Även till fastighetsägarna har man missat att ställa frågan. Därav dåligt gensvar. Det är också svårt att ge ett intressesvar när kostnaderna för att få bredband ligger inom ett för stort osäkert spann. Diskussion följde om vikten av bredband på landsbygden.

6d) Åse informerade kort om hur projektarbetet löper på och hur det kommer se ut framöver. Mycket tid läggs just nu på att slutadministrera projektet. Åse ställde också en fråga hur man nu bäst vill använda hennes tid till slutspurt i projektet. Beslut

togs att lägga tiden på att få en föredragshållare på plats till slutet av juni, att vara behjälplig med mallar och dokumentation inför möten i de olika områdena i Adelöv samt fortsätta med administrations delen. Åse informerade om att hon haft en avstämning med Leader kontoret och fått positivt gensvar på den handlingsplan som tagits fram.

Åse poängterade också att det som hon kontaktat ang. att redovisa personliga projektdagböcker är av största vikt för projektet att de lämnas in. Vi behöver en buffert av ideell tid om inte alla aktivitetsdagböcker blir godkända. Kraven har hårdnat här och det är bättre att vi säkrar upp med tid.

Åse kommer också ha en avstämning med Ingemar och Helena för att gå igenom inför slutredovisningen.

§ 7 Ingemar informerade om att Nils Dagerlid vill komma och informera på nästa styrelsemöte ang. ett integrationsprojekt på landsbygden. Ingemar visste inte så mycket om det. En kort information på nästa möte den 5 juni.

§ 8 Ingemar avslutade mötet

Mötesanteckningar
2012-05-08

Vid protokollet

Justering

Åse Theorell

Ingemar Karlsson